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PROTOKÓŁ NR 82/2020 ZARZĄDU POWIATU ALEKSANDROWSKIEGO 

OR.Oz.0022.7.2020 

PROTOKÓŁ NR  82/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu Aleksandrowskiego 

w dniu 20 lutego 2020 r. 

 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Przyjęcie protokołu. 

4. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

5. Tematy: 

5.1. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego – realizatora programu  

o przyznanie środków PFRON na realizację pilotażowego programu „Aktywny samorząd” 

w 2020 roku. 

5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przeprowadzenia na rok szkolny naboru do szkół ponadpodstawowych w formie 

elektronicznej – zajęcie stanowiska. 

5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

szacunkowych kosztów wykonania ogrodzenia terenu szkoły – zajęcie stanowiska. 

5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu 

nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2022. 

5.5. Zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie 

ewidencyjnym Ośno Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów Kujawski. 

5.6. Wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” o dofinansowanie udziału zespołu 

kadetek w Mistrzostwach Polski Kadetek we Wrocławiu – zajęcie stanowiska. 

 

6. Sprawy różne. 

7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Ad 1. 

Pani Lidia Zwierzchowska Starosta Aleksandrowski – otwieram posiedzenie Zarządu 

Powiatu Aleksandrowskiego. Witam Wicestarostę Aleksandrowskiego pana Adama Potaczek, 

Członkinię Zarządu Powiatu panią Małgorzatę Wdowczyk, Skarbnika Powiatu panią Dorotę 

Sobierajską, Sekretarza Powiatu panią Krystynę Pieniążek – Bołotowicz. 

Posiedzenie Zarządu Powiatu zostało otwarte o godzinie 7:40. 

 

 

Ad 2. 

Pani Lidia Zwierzchowska – stwierdzam quorum. W posiedzeniu uczestniczy troje 

członków Zarządu Powiatu. Posiedzenie jest prawomocne i Zarząd może podejmować 

uchwały.  

Lista obecności stanowi załącznik do protokołu.  
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Ad 3. 

Pani Lidia Zwierzchowska – proponuję przyjąć bez czytania protokół nr 81/2020 

posiedzenia Zarządu Powiatu z dnia 12 lutego 2020 r. Czy są uwagi, propozycje zmian,  

czy uzupełnień do przedłożonego protokołu? Nie widzę. Proponuję przyjąć go bez czytania. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania:  Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie.  

 

Członkowie Zarządu Powiatu, w wyniku głosowania przyjęli protokół nr 81/2020 posiedzenia 

Zarządu Powiatu z dnia 12 lutego 2020 r. 

 

 

Ad 4. 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do proponowanego porządku dzisiejszego 

posiedzenia. 

Proponuję rozszerzyć porządek o punkt: 

5.6. Wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” o dofinansowanie udziału zespołu 

kadetek w Mistrzostwach Polski Kadetek we Wrocławiu – zajęcie stanowiska. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

Czy są inne wnioski o zmianę porządku. Nie widzę. 

Przechodzimy do realizacji dzisiejszego porządku posiedzenia. 

 

Porządek posiedzenia Zarządu Powiatu, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.1. Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie 

Kujawskim w sprawie wystąpienia Powiatu Aleksandrowskiego – realizatora 

programu o przyznanie środków PFRON na realizację pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” w 2020 roku. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.1. Pismo Kierownika Powiatowego 

Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim w sprawie wystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego – realizatora programu o przyznanie środków PFRON na realizację 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2020 roku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przystąpić do realizacji pilotażowego programu 

„Aktywny samorząd” w 2020 r. i wystąpić z wnioskiem o przyznanie środków PFRON  

na realizację programu. 

Kto jest za? Dziękuję. 
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Zarząd Powiatu,  postanowił przystąpić do realizacji pilotażowego programu „Aktywny 

samorząd” w 2020 r. i wystąpić z wnioskiem o przyznanie środków PFRON na realizację 

programu. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Kierownika Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Aleksandrowie Kujawskim  

z dnia 13 lutego 2020 r. znak: RS.600.2.1.1.2020 w sprawie wystąpienia Powiatu 

Aleksandrowskiego – realizatora programu o przyznanie środków PFRON na realizację 

pilotażowego programu „Aktywny samorząd” w 2020 roku, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie 

przeprowadzenia na rok szkolny naboru do szkół ponadpodstawowych w formie 

elektronicznej – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.2. Pismo Naczelnika Wydziału 

Polityki Społecznej i Promocji Powiatu w sprawie przeprowadzenia na rok szkolny naboru do 

szkół ponadpodstawowych w formie elektronicznej. 

Nabór do szkół w formie elektronicznej prowadzony jest od roku szkolnego 2012/2013. 

Aplikacja znacznie usprawniła pracę i pozwoliła na pełny dostęp do informacji dla organu 

prowadzącego na każdym etapie rekrutacji. Firma Poznańskie Centrum Superkomputerowo – 

Sieciowo przedłożyła ofertę na kwotę 3.136,50 zł brutto rocznie przy założeniu zawarcia 

umowy na 3 lata. Cena ta jest niezmienna od 2016 roku. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję wyrazić zgodę na przeprowadzenie naboru do 

szkół ponadpodstawowych w formie elektronicznej i zawarcie umowy z firmą Poznańskie 

Centrum Superkomputerowo – Sieciowo w sprawie licencji na korzystanie z systemu 

komputerowego wspomagania pracy placówek oświatowych oraz organu prowadzącego te 

placówki o nazwie „NABÓR” na okres 3 lat za cenę 3.136,50 zł brutto rocznie. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  wyraził zgodę na przeprowadzenie naboru do szkół ponadpodstawowych  

w formie elektronicznej i zawarcie umowy z firmą Poznańskie Centrum Superkomputerowo – 

Sieciowo w sprawie licencji na korzystanie z systemu komputerowego wspomagania pracy 

placówek oświatowych oraz organu prowadzącego te placówki o nazwie „NABÓR”  

na okres 3 lat za cenę 3.136,50 zł brutto rocznie. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 
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Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 18 lutego 2020 r. 

znak: PS.4350.1.2020 w sprawie przeprowadzenia na rok szkolny naboru do szkół 

ponadpodstawowych w formie elektronicznej, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na 

temat szacunkowych kosztów wykonania ogrodzenia terenu szkoły – zajęcie 

stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.3. Informacja Dyrektora Zespołu 

Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat szacunkowych kosztów wykonania 

ogrodzenia terenu szkoły. 

Zarząd Powiatu, na posiedzeniu w dniu 7 lutego br. po zapoznaniu się z informacją Dyrektora 

Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim dotyczącą kosztów wykonania 

ogrodzenia terenu szkoły z paneli ogrodzeniowych, zobowiązał Dyrektora do przedstawienia  

kosztów wykonania ogrodzenia z siatki ogrodzeniowej w przedstawionych dwóch wariantach 

oraz podania długości ogrodzenia w każdym wariancie. 

Dyrektor tak jak poprzednio przedstawił koszty w dwóch wariantach. Wariant I – 220 m,  

ogrodzenie parku od początku ul. Krasińskiego na zbiegu z ul. Wyspiańskiego, wzdłuż parku 

a następnie do wewnątrz terenu szkoły w kierunku boiska Orlik z pozostawieniem przejazdu 

technicznego pomiędzy ogrodzeniem a boiskiem, ogrodzenie bez podmurówki z paneli 

ogrodzeniowych, koszt szacunkowy 23.000 zł, ogrodzenie bez podmurówki z siatki 

ogrodzeniowej – 17.000 zł. Wariant II – 385 m, ogrodzenie parku od istniejącego ogrodzenia 

rozdzielającego część miejską parku od parku szkolnego, wzdłuż parku i pola, a następnie 

wokół ujęcia wody i budynku hydroforni, do drogi wewnętrznej przy budynku byłego 

internatu z pozostawieniem dwóch przejazdów technicznych na teren pola, ogrodzenie bez 

podmurówki z paneli ogrodzeniowych, koszt szacunkowy 62.000 zł, ogrodzenie bez 

podmurówki z siatki ogrodzeniowej – 42.000 zł. Konkluzja pana Dyrektora jest taka, że park 

jest zabytkiem, wykonanie ogrodzenia z typowej siatki, poza zdecydowanie mniejszą 

trwałością, będzie niekorzystne wizualnie i kolorystycznie. Wątpliwość może budzić, według 

pana Dyrektora, uzyskanie zgody Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków na taki rodzaj 

ogrodzenia. Myślę, że nie powinno być z tym problemu, bo nie zmieniamy ogrodzenia tylko 

stawiamy nowe. Dyrektor rekomenduje wykonanie ogrodzenia z cynkowanych i malowanych 

paneli. Otwieram dyskusję. 

 

Pan Adam Potaczek – nie jestem przeciwnikiem wykonania ogrodzenia terenu szkoły, ale 

biorąc pod uwagę możliwości finansowe powiatu musimy ustalić priorytety, a potrzeb jest 

bardzo dużo. Moim zdaniem musimy przede wszystkim ratować budynek Pałacu 

Trojanowskich przed dewastacją. W pierwszej kolejności należałoby wykonać projekt 

osuszenia ścian tego budynku, a następnie przystąpić do realizacji. Będą to bardzo duże 

koszty. Niemniej moim zdaniem musimy się z tym zmierzyć. Obecnie tynk odpada ponieważ 

ściany są zawilgocone. Pan Dyrektor twierdzi, że co dwa lata odkuwają tynk, osuszają i na 

nowo nakładają. Moim zdaniem remont, trzeba zacząć od fundamentów. Kiedyś była robiona 

analiza stanu technicznego budynku. Jeżeli wygospodarujemy w budżecie pieniądze to 

proponuję je przeznaczyć zamiast na ogrodzenie to na projekt osuszenia ścian Pałacu.  
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Poza tym, potrzebne będą pieniądze na remont pomieszczeń w budynku po internacie ZS  

Nr 1, które planujemy przeznaczyć na potrzeby Placówki Socjalizacyjnej.  

 

Pani Małgorzata Wdowczyk – czy moglibyśmy na ten cel pozyskać środki zewnętrzne? 

 

Pan Adam Potaczek – musimy to sprawdzić. 

 

Pani Dorota Sobierajska – może z Ministerstwa Kultury w ramach ratowania zabytków, czy 

od Konserwatora Zabytków. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – musimy sprawdzić jakie będą szacunkowe koszty realizacji 

tego zadania. Popieram stanowisko, pana Wicestarosty, rzeczywiście są do wykonania na 

terenie szkoły pilniejsze prace aniżeli ogrodzenie np. zabezpieczenie przed dewastacją Pałacu, 

który ma wartość zabytkową.  

 

Pani Dorota Sobierajska – proponuję podjąć decyzję po otrzymaniu ostatecznych wielkości 

subwencji i dotacji na 2020 rok i rozważeniu możliwości finansowych powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – czy są jeszcze pytania, uwagi? Nie widzę. Po zapoznaniu się  

z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim na temat 

szacunkowych kosztów wykonania ogrodzenia terenu szkoły, proponuję podjąć decyzję  

w zakresie realizacji tego zadania w terminie późniejszym, po otrzymaniu ostatecznych 

wielkości subwencji i dotacji na 2020 rok i rozważeniu możliwości finansowych powiatu. 

Ponadto, wnoszę o zobowiązanie Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP do przedłożenia 

informacji w zakresie kosztów odwodnienia, osuszenia i izolacji ścian budynku Pałacu, w tym 

kosztów projektu i realizacji oraz możliwości pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  zapoznał się z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim na temat szacunkowych kosztów wykonania ogrodzenia terenu 

szkoły i postanowił podjąć decyzję w zakresie realizacji zadania w terminie późniejszym, po 

otrzymaniu ostatecznych wielkości subwencji i dotacji na 2020 rok i rozważeniu możliwości 

finansowych powiatu. Zarząd Powiatu, zobowiązał Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP  

w Aleksandrowie Kujawskim do przedłożeni informacji w zakresie kosztów odwodnienia, 

osuszenia i izolacji ścian budynku Pałacu, w tym kosztów projektu i realizacji oraz możliwości 

pozyskania środków zewnętrznych na ten cel. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

Pismo Wydziału Rozwoju i Inwestycji Powiatu z dnia 17 lutego 2020 r. znak: RI.7011.1.2010 

wraz z informacją Dyrektora Zespołu Szkół Nr 1 CKP w Aleksandrowie Kujawskim z dnia  

12 lutego 2020 r. na temat szacunkowych kosztów wykonania ogrodzenia terenu szkoły, 

stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 5.4. Projekt uchwały Zarządu Powiatu w sprawie ustalenia planu wykorzystania 

zasobu nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2022. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.4. Projekt uchwały Zarządu 

Powiatu w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu 

Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2022. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję  podjąć uchwałę w sprawie ustalenia planu 

wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2022. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  podjął uchwałę w sprawie ustalenia planu wykorzystania zasobu 

nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 2020 – 2022. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Geodezji, Rolnictwa i Ochrony Środowiska z dnia 14 lutego 

2020 r. znak: GN.Gg.680.15.2020 wraz z projektem uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 

ustalenia planu wykorzystania zasobu nieruchomości Powiatu Aleksandrowskiego na lata 

2020 – 2022, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.5. Zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru 

położonego w obrębie ewidencyjnym Ośno Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów 

Kujawski. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.5. Zawiadomienie Wójta Gminy 

Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Ośno 

Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów Kujawski. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję przyjąć do wiadomości zawiadomienie Wójta 

Gminy Aleksandrów Kujawski o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Ośno 

Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów Kujawski. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  przyjął do wiadomości zawiadomienie Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski 

o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym Ośno Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów 

Kujawski. 
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Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Architektury i Budownictwa z dnia 18 lutego 2020 r. znak: 

AB.6749.4.2020 wraz z zawiadomieniem Wójta Gminy Aleksandrów Kujawski z dnia  

10 lutego 2020 r. znak: PL.6722.1.2.2020.MZ o przystąpieniu do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla obszaru położonego w obrębie ewidencyjnym 

Ośno Drugie, Plebanka, gmina Aleksandrów Kujawski, stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Ad 5.6. Wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” o dofinansowanie udziału 

zespołu kadetek w Mistrzostwach Polski Kadetek we Wrocławiu – zajęcie stanowiska. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do punktu 5.6. Wniosek Zarządu Klubu 

Siatkarskiego „Aleksandria” o dofinansowanie udziału zespołu kadetek w Mistrzostwach 

Polski Kadetek we Wrocławiu. 

W wyniku udziału zespołu SKS „Aleksandria”, w sezonie 2019 / 2020 w rozgrywkach 

ligowych Kujawsko – Pomorskiego Związku Piłki Siatkowej w końcowej kwalifikacji 

zawodniczki zdobyły brązowy medal i tym samym zakwalifikowały się do ćwierć finału 

Mistrzostw Polski Kadetek, organizowanych przez Polski Związek Piłki Siatkowej. Koszt 

udziału w rozgrywkach to kwota ok. 6.000 zł. Mistrzostwa odbędą się w dniach 27 lutego  

– 1 marca 2020 r. we Wrocławiu. 

Czy są pytania, uwagi? Nie widzę. Proponuję  pozytywnie rozpatrzyć wniosek Zarządu Klubu 

Siatkarskiego „Aleksandria” i dofinansować udział zespołu kadetek w ćwierć finale 

Mistrzostw Polski Kadetek we Wrocławiu do kwoty 6.000 zł ze środków zabezpieczonych  

w budżecie powiatu na sport. 

Kto jest za? Dziękuję. 

 

 

Zarząd Powiatu,  pozytywnie rozpatrzył wniosek Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” 

i postanowił dofinansować udział zespołu kadetek w ćwierć finale Mistrzostw Polski Kadetek 

we Wrocławiu do kwoty 6.000 zł ze środków zabezpieczonych w budżecie powiatu na sport. 

 

Przebieg głosowania: Za – 3, Przeciw – nie było, Wstrzymujących się – nie było. 

Jednogłośnie. 

 

 

Pismo Naczelnika Wydziału Polityki Społecznej i Promocji Powiatu z dnia 19 lutego 2020 r. 

znak: PS.0532.7.2020 wraz z wnioskiem Zarządu Klubu Siatkarskiego „Aleksandria” z dnia 

19 lutego 2020 r. o dofinansowanie udziału zespołu kadetek w Mistrzostwach Polski Kadetek 

we Wrocławiu, stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad 6. Sprawy różne. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do spraw różnych. 

Informuję, że mieszkańcy bloku przy ulicy Wyspiańskiego 7 w Aleksandrowie Kujawskim 

zgłosili protest przeciwko sugestiom wysuwanym przez Starostwo Powiatowe  

w Aleksandrowie Kujawskim by mieszkańcy mieli zakupić ziemię, która umożliwi dojazd  

do zamieszkałego przez 18 rodzin budynku. W dalszej części pisma mieszkańcy proponują, 

by w ramach współpracy dobrowolnie i nieodpłatnie, z zachowaniem przepisów przekazać im 

tę ziemię w wieczyste użytkowanie lub w inny sposób, co umożliwi dojazd do ulicy 

Wyspiańskiego. 

Działka, o której mowa w piśmie została geodezyjnie wydzielona i przeznaczona przez Radę 

Powiatu do sprzedaży. Zarządca Nieruchomości „Wyspiańskiego 7” zasięgał informacji na 

temat możliwości jej nabycia w drodze bezprzetargowej. Został poinformowany, że jest taka 

możliwość sprzedaży tej działki, na wniosek Wspólnoty, w drodze bezprzetargowej  

na polepszenie funkcjonowania zagospodarowania działki sąsiedniej należącej do Wspólnoty 

za cenę określoną w szacunku. Z żadną pisemną propozycją sprzedaży działki  

nie występowaliśmy do Wspólnoty. Poza tym, mieszkańcy bloku przy ul. Wyspiańskiego 7 

mają dojazd do ulicy Wyspiańskiego. 

 

 

Ad 7. Inne sprawy wniesione przez członków Zarządu Powiatu. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – przechodzimy do innych spraw wniesionych przez członków 

Zarządu. Nie widzę. 

 

 

Ad 8. Zamknięcie posiedzenia. 

 

Pani Lidia Zwierzchowska – zamykam dzisiejsze posiedzenie Zarządu Powiatu.  Dziękuję  

za udział w posiedzeniu.  

Posiedzenie Zarządu Powiatu zamknięte zostało o godzinie 8:02. 

 

Protokołowała: Edyta Niedziałek  ........... 

 

 


